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Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 21 Grudnia 2020 r. z dnia 21 Grudnia 2020 r. 

Posiedzenie komisji zdalne Posiedzenie komisji zdalne 

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patrycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych w 2020 roku 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

 Sprawy różne 

 Czas trwania posiedzenia  od 15.15 do 16.00 

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych  8   z 9, 

 Nieobecna – J. Ptaś 

 Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 

 Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk  

 Dyrektor MOSiR- Henryk Michalski 

 Naczelnik Małgorzata Skiba 

 Naczelnika Anna Młodecka 

Przebieg obrad: 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – witam wszystkich na posiedzeniu komisji w planie dzisiejszej

komisji  mam  ocenę  realizacji  wniosków  komisji  zgłaszanych  w  2020  r.,  natomiast  jeśli  chodzi  

o wnioski to komisja w 2020 roku nie wypracowała żadnych wniosków co nie znaczy, ze nic nie

robiliśmy bo pracujemy bardzo aktywnie, wypracowujemy mnóstwo opinii dotyczących projektów

uchwał  nie  było  sytuacji,  abyśmy  składali  wnioski,  kolejny  punkt  z  porządku  to  opiniowanie

materiałów sesyjnych oraz sprawy różne. Przejedziemy teraz do opiniowania materiałów sesyjnych.

Ad. 1 Ocena realizacji wniosków komisji zgłaszanych w 2020 roku 

Brak 

Ad.2. Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

Projekt  Nr  196  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  części  nieruchomości  oznaczonej  jako

działka  nr  4/106  arkusz  mapy  nr  31  w  dzierżawę  w  drodze  bezprzetargowej,  na  rzecz

dotychczasowego  najemcy – (MOSIR)

Zbigniew  Panek  -  to  jest  nieruchomość  na  ul.  Sportowej  2  chciałem  zapytać  gdzie,  będą

zainstalowane  na  tej  nieruchomości  maszty,  czy  w  tym  pomieszczeniu  będą  jakieś  urządzenia

radiolokacyjne? 
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Anna  Młodecka  -   to  są  anteny  już  istniejące  to  nie  jest  technologia  5  G  nie  na  budynkach

mieszkalnych to obiekty usługowe nie ma tutaj nowych urządzeń to urządzenia już istniejące. 

Henryk Michalski – to nie jest budynek mieszalny to jest hala 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt  Nr   170  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego

dotyczącego  przejęcia  do  realizacji  przez  Gminę  Sosnowiec  zadań  w  zakresie  opieki  nad

bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Czeladź w 2021 roku.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt  Nr  185  w sprawie  wyrażenia zgody na  oddanie  nieruchomości  oznaczonych jako część

działki nr 279/3 arkusz mapy 22,  część działki nr 162/32 arkusz mapy nr 28,  działka nr 142/9

arkusz mapy nr 28,  część działek nr 71/98 i nr 71/99  arkusz mapy nr 12,  w dzierżawę  w drodze

bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych  dzierżawców.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt  Nr  186  w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie  nieruchomości  oznaczonych jako część

działki  nr 227/7 arkusz mapy 13,  część działki nr 30/9 arkusz mapy nr 41, część działki nr 56/16

arkusz mapy nr 4,  część działki nr 29/16 arkusz mapy nr 41, część działki nr 1/9 arkusz mapy nr 45,

w dzierżawę  w drodze  bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych  dzierżawców.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8 
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Projekt Nr 187 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonych jako część 
działki  nr 103/3 arkusz mapy nr 55,  część działki  nr 32/14 arkusz mapy nr 41,  część działki nr 1/3 
arkusz mapy nr 51, działki nr 42/2, 42/3, 42/4 arkusz mapy nr 62,  część działki nr 10 arkusz mapy 
nr 10, w dzierżawę  w drodze  bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych  dzierżawców.
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt  Nr  189  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  nieruchomości  oznaczonej  jako  część

działek nr 39/24 i nr 39/25 arkusz mapy 42,  w dzierżawę  w drodze  bezprzetargowej, na rzecz

dotychczasowego dzierżawcy.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”-8 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr 190  w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (Widokowa).
Anna Młodecka – działki podzielone przez inwestora dozbrojone działki budowlane. Z nazwą takiej
wyszedł deweloper . 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt  Nr  192  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  nieruchomości  (garaży)

oznaczonych jako część działki nr 188, arkusz mapy 12, część działki nr 227/7 arkusz mapy nr 13,

część działki nr część działki nr 78/1 arkusz mapy nr 6 oraz cześć działki nr 1/9 arkusz mapy 45 

w najem w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych użytkowników.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt  Nr  193  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  nieruchomości  (garaży)

oznaczonych jako część działki  nr 104/19, arkusz mapy 4 oraz część działki nr 185/1 i 104/22 arkusz

mapy nr 4 w najem w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowych użytkowników.
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Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 199 w sprawie  zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu miasta Czeladź

na realizację wybranych przedsięwzięć dotyczących ochrony środowiska.

Małgorzata  Skiba –Przedmiotowa  uchwała  wprowadza  zmiany  w zakresie  sposobu  udzielania

dotacji do modernizacji źródła ciepła, zastosowania odnawialnych źródeł energii oraz demontażu,

transportu i unieszkodliwiania odpadów zawierających azbest na terenie Miasta Czeladź.

Irena Owczarz – zmienił się regulamin nie zmieniła się kwota, czy nie powinniśmy iść w kierunku,

żeby kwota była wyższa ? 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  – co roku zwiększa się kwota, którą przeznaczamy na ten cel

jest  podwojona  w  stosunku  do  tego  co  było  kilka  lat  temu.  Nasze  koszty  rosną  znacząco,  

a możliwości gminy są jakie są. Dzielimy tym co mamy plusem jest to, że nikt nie czeka. My dajemy

wszystkim bez względu na dochód. 

Małgorzata  Skiba –  z  roku  bieżącego  wykorzystaliśmy  całość  kwoty.  Dostaliśmy  już  projekt

porozumienia z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i mam nadzieję , że tam będziemy

mogli pomórz tym uboższym. Po mimo tej kwoty zainteresowanie jest bardzo duże. 

Ewa Fronczek – poprzednio był okres rozliczeniowy do grudnia, a teraz do listopada dlaczego. Jakie

jest porównanie z rokiem ubiegłym kwoty na wymianę pieców. 

Małgorzata Skiba -  tak, jest zmiana bo musimy rozliczyć budżet. Ilość wymienionych pieców jest

mniej więcej porównywalna W tym roku udzieliliśmy 160 dotacji z tego budżetu i jeszcze  i 80  

z zeszłorocznego budżetu.  W sumie 240 dotacji  udzieliliśmy. Kwota i  ilość jest porównywalna  

z poprzednim rokiem. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Ad 3  Sprawy bieżące 
Irena Owczarz 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 
Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk 
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Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i zamykam

posiedzenie komisji.  

Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk       Patrycja Juszczyk

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 
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